
Město Švihov 

Zastupitelstvo města Švihov 

 

 

Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva města Švihov č. Z/25/16, konaného dne 26.7.2016 od 18.00 hod. v I. patře radnice 

Švihov – nám. Dr. E. Beneše 38.            

 

Zasedání Zastupitelstva města Švihov (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou města PaedDr. 

Václavem Petrusem (dále jen „předsedající“). Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o 

obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 19.07.2016 do 

26.07.2016 (příloha č. 1). Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. Starosta z prezenční listiny 

přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 

členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).   

Dále přítomni: 1 občan 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Starosta určil ověřovatele zápisu Vladimíru Beštovou a Jiřího Ungera, zapisovatelem Zdeňka Urbánka.  

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu tak, jak byl zveřejněn v pozvánce. 

1. Zahájení.  

2. Ověření zápisu č. 24/2016. 

3. Kontrola plnění usnesení. 

4. Koupě pozemku p.č. 754/2 v k.ú. Štěpánovice. 

5. Přidělení zakázky – Točnický potok Kokšín – SO3, oprava kanalizace.   

6. Žádosti spolků o dotaci. 

7. Různé. 

 

Před hlasováním dal předsedající možnost členům se vyjádřit. K navrženému programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu programu zasedání.  

Návrh usnesení:  ZM schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 203/Z25/16 bylo schváleno. 

 

Bod  č. 2 –  Ověření zápisu č. 24/2016 

Ověření zápisu č. 24/2016 provedli Jiří Unger a Vladimíra Beštová. Zápis byl přečten a odpovídá projednávaným 

skutečnostem.   

 

Bod č. 3 –  Kontrola plnění usnesení. 

Usnesení č. 199/Z24/16 -  Ukončení smlouvy s firmou Bögl – Krýsl, k.s. K tomuto bodu předsedající informuje, že 

minulý týden se uskutečnilo jednání se zástupcem firmy. K návrhu města na ukončení smlouvy měl formální 

připomínky, které byly do textu zapracovány (výhrady firmy k projektové dokumentaci, za takového stavu nemohou 

stavbu realizovat).   Příští týden město obdrží stanovisko nezávislého statika, pak se rozhodne o dalším postupu – 

vyhlášení nového výběrového řízení.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

  

Bod č. 4 –  Koupě pozemku p.č.  754/2 v k.ú. Štěpánovice. 

Předsedající v souvislosti s přípravou stavby vodovodního řadu z Dehtína informuje, že vlastník pozemku 754/2 v k.ú. 

Štěpánovice u Klatov nesouhlasí se zřízením věcného břemene, ale požaduje, aby město pozemek odkoupilo. Jedná se 

o pozemek, který je dle územního plánu určen pro bytovou zástavbu.  Pro uložení vodovodního vedení včetně 

ochranného pásma je potřeba pruh pozemku o šířce 3 m. Podle zpracovaného oddělovacího geometrického plánu č. 

465-130/2016 je tento pozemek nově označen jako p.č. 754/2 o výměře 403 m2 . Kupní cena byla dohodnuta ve výši 

300,- Kč za l m2 , tj. celkem za celý pozemek 120.900,- Kč.  

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s koupí pozemku p.č. 754/2 v k.ú. Štěpánovice u Klatov o výměře 403 m2 , 

odděleného z původního pozemku p.č. 754 geometrickým plánem č. 465-130/2016, za cenu 120.900,- Kč.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 204/Z25/16 bylo schváleno. 

 

Bod č. 5 –  Přidělení zakázky - Točnický potok Kokšín – SO3, oprava kanalizace. 
Přibližně před pěti lety došlo ke zřícení opěrné zdi potoka v obci Kokšín. Předsedající seznámil s vývojem jednání 

nejprve se Zemědělskou vodohospodářskou správou a následně s Povodím Vltavy ve věci určení vlastníka této zdi. 

Havarijní stav začalo nakonec řešit Povodí Vltavy, které připravilo akci „Oprava úpravy Točnický potok“, jejíž 



součástí je i oprava části kanalizace ústící do tohoto potoka. Opavu kanalizace bude financovat město, bude na ni 

uzavřena samostatná smlouva s vítězem výběrového řízení na celou akci – s firmou Bögl – Krýsl, k.s. Vysoutěžená 

částka na opravu kanalizace je 127.287,92 Kč.  

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s uzavřením  smlouvy na zakázku „Točnický potok – oprava kanalizace“ s firmou 

Bögl – Krýsl, k.s. za částku 127.287,95 Kč.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 205/Z25/16 bylo schváleno. 

  

Bod č. 6 –  Žádosti spolků o dotaci. 

Předsedající seznámil se žádostmi spolků o dotace: 

SK Cyklistiky Velovis Švihov – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na veřejný závod horských kol dne 5.6.2016 

Svaz zdravotně postižených z.s. Šumava – Klub Švihov žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na zájezd na hudební  

          program na Spilce dne 22.06.2016 

SDH Lhovice – žádá o dotaci ve výši    988,- Kč na akci Novoroční výstup na Tuhošť 1.1.2016 

SDH Lhovice – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na akci Hasičský ples 30.1.2016 

SDH Lhovice -  žádá o dotaci ve výši 1.289,- Kč na akci Masopust 2016 konaný dne 13.2.2016 

SDH Lhovice – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na akci Velikonoční aranžování konanou dne 12.3.2016 

SDH Lhovice – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na akci Zájezd na Moravu ve dnech 24.6. -26.6.2016 

SDH Lhovice – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na akci Dětský den konaný dne 2.7.2016 

SDH Třebýcinka – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na akci Divadlo pro děti konané dne 25.6.2016 

SDH Třebýcinka – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na akci Dětský den konaný dne 26.6.2016 

Všechny žádosti splňují podmínky Programu podpory akcí spolků města. 

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s poskytnutím dotace 

SK Cyklistiky Velovis Švihov – ve výši 2.000,- Kč na veřejný závod horských kol dne 5.6.2016 

Svaz zdravotně postižených z.s. Šumava – Klub Švihov - ve výši 2.000,- Kč na zájezd na hudební   

                         program na Spilce dne 22.06.2016 

SDH Lhovice  ve výši    988,- Kč na akci Novoroční výstup na Tuhošť 1.1.2016 

SDH Lhovice  ve výši 2.000,- Kč na akci Hasičský ples 30.1.2016 

SDH Lhovice  ve výši 1.289,- Kč na akci Masopust 2016 konaný dne 13.2.2016 

SDH Lhovice  ve výši 2.000,- Kč na akci Velikonoční aranžování konanou dne 12.3.2016 

SDH Lhovice  ve výši 2.000,- Kč na akci Zájezd na Moravu ve dnech 24.6. -26.6.2016 

SDH Lhovice  ve výši 2.000,- Kč na akci Dětský den konaný dne 2.7.2016 

SDH Třebýcinka ve výši 2.000,- Kč na akci Divadlo pro děti konané dne 25.6.2016 

SDH Třebýcinka ve výši 2.000,- Kč na akci Dětský den konaný dne 26.6.2016 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 206/Z25/16 bylo schváleno. 

 

Bod č. 7 –  Různé. 

 

Přidělení bytu v DPS  

Tajemník seznámil s novou žádostí o přidělení bytu do DPS Švihov. V DPS jsou volné 2 byty a v nejbližší době bude 

uvolněn další byt. Zájem o tyto byty je malý, jsou neobsazené již dlouhodobě. O byt v DPS žádá pan Emil Krosčen 

z Klatov. Žádost je doporučena ošetřujícím lékařem. Navrhuje přidělit byt č. 3 od 1.8.2016.  

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s přidělením bytu č. 3 v DPS Švihov, V Zahrádkách č.p. 411 panu Emilu 

Krosčenovi z Klatov od 1.8.2016. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 207/Z25/16 bylo schváleno. 

 

p. Voves: 

- dotazuje se na výzvu Ministerstva ŽP na poskytování dotací pro občany na nakládání s dešťovou vodou – pořizování     

  nádrží, zda se bude obec těmito dotacemi pro občany zabývat x předsedající odpovídá, že podmínky dotace nezná. 

 

- dále žádá, aby na cestě od Bělče byla obnovena strouha, dnes po dešti je opět část cesty rozebrána. Cestu dělal p.  

  Liška a p. Voves na svoje náklady, obnovení strouhy již požaduje 10 let a nic se neděje x předsedající reaguje, že  

  zítra se bude stav řešit se zástupcem Agromachine. Pole nad cestou je oseto kukuřicí, již při prvním dešti byl  

  zástupce Agromachine městem upozorněn na nutnost odvedení vody mimo cestu.  

 

- požaduje, aby byl informován o tom, jaká opatření budou dělána x předsedajícím přislíbeno 

 

- dotazuje se, proč se u něj u lip neseká tráva, vždy až když to urguje, někdo mu uřízl mladý strom lípy x odpověděl p.  

  Unger, že vždy posečou. 

 

p. Vaněček  

- dotazuje se, kdo dělal nový povrch cesty za tratí, líbí se mu to, zda by obdobně nešla opravit i cesta Na Borku x  



  předsedající odpovídá, že cestu dělala firma Silba. Cesta Na Borku by tímto způsobem šla opravit, ale v současné    

  době nemá město vyfrézovaný asfalt. Příští rok se bude opravovat komunikace na mostech, bude se frézovat. Bude se  

  ale rovněž stavět sportovní hala a přístavba školní jídelny, prostor u cesty Na Borku bude sloužit jako uložiště  

  stavebního materiálu. Proto se zatím může dělat jenom oprava děr. 

- dotazuje se na parkování při festivalu – předsedající odpovídá, že pro směr od Klatov je to louka při řece k   

  „Hrádku“, pro směr od Plzně je to louka u hradu za bytovkami.    

  

Zasedání ukončeno v 19.10 hod.     

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina 

 

  
Zápis byl vyhotoven dne:  29.06.2016  

 

 

        Zapisovatel: Zdeněk Urbánek 

 

 

 

 

Ověřovatelé: Jiří  Unger………...……...…..………………………dne ………………………………….. 

 

  Vladimíra Beštová    ……. ……………….…………dne ………………………………….. 

 

PaedDr. Václav Petrus, starosta města….……….……………………dne ………..…………………………. 


